
Zápis ze schůze předsednictva SCHČT Velký Rybník 11. 10. 2016 

 

Přítomní: předsednictvo ing. Zich, ing. Malý, Mvdr. Lysák, p. Růžička, p. Hrnčíř, p. Chýle 

                  řádní členové: pa. Kubištová, pa. Boušková, p. Perníček 

                  tajemnice: ing. Králová 

                  omluvení členové předsednictva: ing. Kreidlová, p. Kincl 

 

Zahájení: zahájil ing. Zich 

 

Program schůze:1. Projednání současného stavu v předsednictvu. 

                                 2. Řešení. 

Pan Růžička přítomným sdělil, že nesouhlasí se současným předsednictvem, a že navrhuje valnou 

hromadu na 7.12. 2016. 

Za předsednictvo s návrhem souhlasil Mvdr. Lysák, ing. Zich by souhlasil za určitých podmínek. 

s návrhem pana Růžičky nesouhlasil p. Hrnčíř, p. Chýle, a ing. Malý si nechal lhůtu na 

rozmyšlenou. 

 Ing. Malý vyzval  moravské členy předsednictva Mvdr. Lysáka, p. Růžičku, aby spolupracovali s 

ostatními členy předsednictva. To odmítají. 

Pan Perníček odmítá uznat územní schůzi ze Zduchovic a výsledky celostátní konference z 

Humpolce. Nabádá k uspořádání valné hromady. 

Paní Kubištová uvedla, že zpracovává dotace pro letošní rok, a že budou letos  vyplaceny. 

 

Závěr :Nedošlo k dohodě, jen se předběžně domluvila další schůze předsednictva. Termín nebyl 

stanoven. 

                                                                                                                             Zapsal: ing. Malý, 

Velký Rybník 11.10. 2016 

 
 


